                                                                   獎助學金系統登錄序號:                   
Information System for Scholarships and Bursaries Login No.:______________

    輔仁大學     學年度第   學期「生活助學金」申請書
Fu Jen Catholic University

Work-Study Bursary Application Form

_____Semester _________Academic Year

	學生姓名

Student Name
	
	性別

Sex
	□男　□女

□M   □F
	出生年月日

（須25歲以下）

Birthday (You must be under 25)
	民國  年   月   日

	戶籍地址
Home Address
	郵遞區號 Postal Code
	身分證
字號

R.O.C. ID
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	連絡地址

Contact Address
	□同戶籍地址Same as Home Address
	戶籍電話

Home Phone
	（  ）

	
	郵遞區號Postal Code
	連絡電話

Contact Phone
	（  ）

	E-mail
	
	手機號碼

Cell Phone
	

	系　級

Program/ Year of Study
	□大學部   □研究所
□Undergraduate 

□Graduate


	學　號

Student ID
	
	導師簽名
Signature of Adviser
	

	家庭狀況

（擇一勾選）

Family Circumstances

(Please Check One)
	□具低收入戶身分Low-income status　
□具中低收入戶身分Middle to low-income status

□家庭年所得70萬元以下Annual household income under NT$700,000

	校內外助學方案檢核
Review Information
	□無 □有  獲得政府機關提供同屬生活費性質之補助。領有低收入戶就學生活補助、原住民
           族學生工讀助學金或原住民族學生低收入戶工讀助學金等。
Are you receiving financial aid for low-income students, the Work-Study Grant for Aboriginal Students, the Work-Study Grant for Low-Income Aboriginal Students, or any other form of financial assistance for living expenses from the government? □Yes □No
□無 □有  辦理就學貸款，向銀行申貸生活費。

Are you receiving a student loan for living expenses from a bank? □Yes□No
□無 □有  獲得校內就學獎補助－清寒助學金。

Are you receiving the Fu Jen Catholic University Bursary for Low-Income Students? □Yes □No


	申請資料

Documents
	請檢附以下證明文件：

Please submit the following documents:

(1) 國稅局綜合所得資料清單及全國財產稅總歸戶財產查詢清單。應含父母雙方與申請人本人；申請人如為單親子女，則僅含監護人一方及申請人本人；如申請人已婚者，應另含配偶。（持父母或監護人（單親子女）及本人之身分證及私章逕洽各地國稅局免費申請）。

(2) Income tax returns and the Nationwide Personal Property Inquiries list issued by the National Taxation Bureau for you and both parents. If you are from a single-parent home, you must provide these documents for yourself and your parent or legal guardian. If you are married, you must provide these documents for your spouse. (You can get these documents by applying in person at the National Taxation Bureau for free. Take your R.O.C. ID, personal seal, as well as those of anyone else for whom you would like to apply.)

(3) 該年度低（中低）收入戶證明。（有者請檢附影本，無者免附）。
A certificate of low- or medium-low income for the current year. (If you have this certificate, please provide a photocopy. If you do not have this certificate, it is not required.)

(4) 申請截止日前三個月內請領之全戶戶籍謄本。

A copy of Household Registration from within 3 months of the application deadline.

(5) 前一學期成績單。（學業平均成績大學部60分以上、研究所70分以上）
Academic transcripts for the previous year. (Your average grade must be at least 60% if you are an undergraduate. Your average grade must be at least 70% if you are a graduate.)

	備註
Additional Information
全文完

	□無  □有 曾申請生活助學金:     學年    學期；服務單位:                   。

Have you ever received the Work-Study Bursary? □Yes □No  (If yes, please specify the semester, academic year, and where you performed service-learning:_____________________________________________)
□無  □有 申請教育部弱勢助學計畫---共助生。

Are you receiving assistance through the Ministry of Education Assistance Program for Disadvantaged Students?

□ Yes □ No
□無  □有 學校宿舍住宿生。
Are you a resident of a University dormitory? □ Yes □ No
期待服務學習單位: (1)                         (2)                        (3)                    。

Please list your top three preferences for where you would like to perform service-learning: 
(1)_____________________________________________
(2)_____________________________________________
(3)_____________________________________________                    

	1. 本人確實未向銀行申貸生活費，且未領有低收入戶就學生活補助、原住民學生工讀助學金或原住民低收入戶工讀助學金等政府提供同屬生活費性質之補助。以上內容如有不實，本人願自行負責，同意歸還已領取之生活助學金款項。特此切結為憑。

1. I am not receiving a student loan for living expenses from a bank. I am not receiving financial assistance for low-income students, the Work-Study Grant for Aboriginal Students, the Work-Study Grant for Low-Income Aboriginal Students, or other forms of financial assistance for living expenses from the government. If any of the above information is false, I understand that I will be held solely responsible, and agree to return all money received through the Work-Study Bursary Program.

2.請確實至學生事務處獎助學生資訊系統填註金融機構帳號，以利獎助學金直接劃撥入您的帳戶內，需為同學本人帳戶，同學無郵局帳號，亦可使用其他金融機構帳號，但需扣除匯款手續費30元。

2. Please enter your personal bank information on the Information System for Scholarships and Bursaries so that the bursary money can be remitted to your account. The account you provide must be your own personal account. If you do not have an account at Chunghwa Post Office, you may provide an account from a different bank, but there will be a service charge of NT$30.

3.申請人所填各項資料經查證不實，除追回已領取之獎助學金外，並依校規予以議處。

3. If it is discovered that any of the information provided on this form is false, the applicant must return all bursary money that they have received and face disciplinary measures in accordance with regulations.

申請人 　　　　　　　　　（簽章）

Signature of Applicant:____________________________
中華民國　　　年月日
Date:_______________________(YYYY/MM/DD)


申請流程: 填寫申請書→獎助學金系統登錄申請→學務處生輔組→學生就學獎補助基金管理委員會
Application process: Fill out the form -> Apply online through the Information System for Scholarships and Bursaries -> The Student Life Division at the Office of Student Affairs will process the applications -> The Management Committee for Financial Aid will review and approve applications

